
Geachte heer 
Tromp, 

Wij 
hebben elkaar 

gesproken 
over de locatie waar 

wij 
als 

Qbuzz 
onze bussen 

tijdelijk 
willen 

stallen. 

We 
zijn 

aan het onderzoeken of we naar een andere locatie kunnen dan de Weinmakker. Dit 

onderzoek is echter 
nog 

niet voldoende 
afgerond, 

wat we al wel 
graag 

hadden 
gewild. Zolang 

alle 
punten 

echter niet helder 
zijn 

en binnen 
Qbuzz 

is 
besloten, 

is de Weinmakker voor ons 
nog 

altijd 
in beeld als 

tijdelijke busstalling. 

Wij 
huren de Weinmakker van de 

gemeente 
sinds start van de concessie. We 

kijken 
naar een 

alternatieve locatie voor de 
Weinmakker, 

omdat 
wij 

de kosten van 

bijvoorbeeld aansluiting 

nutsvoorzieningen 
en 

riolering erg hoog 
vinden voor een 

tijdelijke 
locatie. Ook weten 

wij 
dat de 

omwonenden niet 
gelukkig zijn 

met de locatie. Het 
gaat 

echt om een 

tijdelijke stalling, 
want 

zodra we 
op 

de 
strategische 

locatie terecht kunnen zullen we de 
tijdelijke stalling 

verlaten. 

Ik weet dat de 
gemeenteraad 

de Weinmakker aanstaande 
donderdag op 

de 
agenda 

heeft staan. 

We kunnen ons voorstellen dat de 
gemeenteraad 

het besluit uit wil stellen tot de 
volgende 

gemeenteraadvergadering. Wij 
verwachten voor de 

volgende gemeenteraadsvergadering 

namelijk 
meer te weten over de alternatieve locatie. 

Onze 
huidige tijdelijke stalling bij 

de Lidl is binnenkort niet meer beschikbaar. 

Ik 
blijf graag 

met u in contact over bovenstaand 
onderwerp. 

Met 
hartelijke groet, 

Anita 

Schrage 

Directeur Concessie Friesland 

werkt van 

maandag 

t/m 

vrijdag 

(geanonimiseerd)


